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Referat fra styremøte 

Øiseth Hotell 19.01.2015 
 
Tilstede: Ole Jacob Akre, Martin Mostue, Ola Dagfinn Gløtvold, Kjell Eierholen, Ulf 
Skårholen 
Magne Horten deltok som representant for Værringen. 
 
Det ble orientert om møte i Alvdal(16.02.2015) med Vekstra(Ole Nyhus) hvor Ole 
Jacob og Ulf deltok for HSG sammen med Ole Martin Nymoen og Jo Agnar Hansen 
fra Hedmark Gjeterhundlag. Temaet her var gjennomgang av HGL sitt regnskap de 
siste åra. Det ble skrevet en egen protokoll med resultatet av dette møtet. 
Værringen kan tenke seg et samarbeid med HSG om sekretærtjenester. Værringen 
har på høsten en svært arbeidskrevende tid med kåring og salg av granska værer. 
Hedmark Sau og Geit har fått tilbud fra Nortura om sekretærtjenester. Flertall i styret i 
HSG ønsker å videreføre tradisjonen med at en Nortura ansatt utfører denne 
tjenesten for HSG. (Det vil bli vurdert om HSG og Værringen kan engasjere en felles 
person som kasserer i HSG og sekretær i Værringen.) 
Ole Jacob møter Gjems fra HJFF vedrørende møte med næringsorganisasjoner om 
et felles standpunkt i rovdyrpolitikken. 
Fylkesårsmøte vedtas å flytte til 27-28.02 på Skaslien Gjestegiveri. Dette på grunn av 
vinterferie og andre aktiviteter. 
Årsmelding for 2014 skal skrives. Fordeling av arbeidsbyrde blant styremedlemmer 
og andre tillitsvalgte ble vedtatt. De enkelte, som ikke var tilstede på møtet, blir 
varslet på e-post om hva det gjelder. 
Det vedtas at naturlige samarbeidsorganisasjoner inviteres til årsmøte. Invitasjon 
skrives. 
Varsling av årsmøte legges ut på hjemmesida så snart det lar seg gjøre. 
Det trykkes opp 40 eksemplarer av årsmeldinga. 
Henvendelse fra Fagråd Geit gjennom Charlotte Ryen om dette utvalget/grenen skal 
opprettholdes. 
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Styret i HSG ønsker at Fagråd Geit består. Dette selv om aktiviteten er liten og 
medlemmene få. 
Nytt Styremøte Øiseth Hotell 11.02.2015 

 


